
Title (en)
LED built-in module, illumination assembly and ceiling or wall construction with the LED built-in module

Title (de)
LED-Einbaumodul, Beleuchtungsanordnung sowie Decken- oder Wandkonstruktion mit diesem LED-Einbaumodul

Title (fr)
Module d'intégration à DEL, agencement d'éclairage et construction de plafond ou de mur à l'aide de ce module d'intégration à DEL

Publication
EP 2177823 A1 20100421 (DE)

Application
EP 09012665 A 20091007

Priority
AT 5882008 U 20081015

Abstract (en)
The light emitting diode installation module (1) comprises a light emitting diode unit (2), and a cooling body (3) thermally coupled with the light
emitting diode unit. The structurally combined arrangement is fastened on the light emitting diode unit and the cooling body by a retaining element
mounted in an installation opening. Independent claims are included for the following: (1) a lighting arrangement, which comprises a light emitting
diode installation module; and (2) a floor and wall construction, which is made of gypsum plasterboards and gypsum cardboard acoustic boards with
standardized openings.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein LED-Einbaumodul (1) bestehend aus einer LED-Einheit (2), einem mit der LED-Einheit (2) thermisch gekoppeltem
Kühlkörper (3), wobei die baulich vereinigte Anordnung aus LED-Einheit (2) und Kühlkörper (3) mittels eines in einer Einbauöffnung (4) montierbaren
Halteelementes (5) an dieser befestigt ist. Ferner betrifft die Erfindung eine Beleuchtungsanordnung mit mehreren verteilt angeordneten
erfindungsgemäßen LED-Einbaumodulen sowie eine Decken- oder Wandkonstruktion mit einer derartigen Beleuchtungsanordnung.
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